
 

 1 

Referat  

Skoleutvalget ved Ringerike videregående skole 

Møtested: A1017  

Dato: 21.10.2022 

Tid: 11.30-12.00 

Referent: Mari Solheim 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Anes Alnajjar Elevrådsleder 
 

Elevrådet 

Rosmari Fernandes Flatebø Elevrepresentant Elevrådet 

Melina Haaland Larsen Elevrepresentant Elevrådet 

Leonora Tjønn Nyhus Elevrepresentant Elevrådet 

Janne Egeberg Andersen Ansattrepresentant/rådgiver Ansatte 

Bjørn Volleng Rektor Ledelsen 

Mari Solheim Ass. rektor Ledelsen 

Andre møtedeltagere: 
Navn Funksjon  Representerer 
fyll inn 
 

  

Ikke til stede:  

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
3/2022-
23 

Saker som er meldt inn fra elevrådet  

4/2022-
23 

Andre saker fra klassene (bind/tamponger, )  

5/2022-
23 

Informasjon fra elevrådsleder  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 

Sak 3/2022-23 Innmeldte saker fra elevrådet  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Vi gikk gjennom listen med ønsker/forslag som kom inn etter elevrådsmøtet 10.10.22 og 

elevrepresentantene og rektor utdypet litt på noen punkter. 

Hva ble bestemt: 

Skolen skaffer en vannautomat til musikkavdelingen.  

Vi undersøker også nærmere problemer med lukt/luft på musikkavdelingen og klasserom som er 

meldt inn (driftsleder på skolen foretar målinger). 

Vi kan ikke supplere med flere sofaer pga. brann/rømningsveier.  

Når det gjelder skolegensere følger elevrådet det opp videre når det gjelder logo m.m. og så hjelper 

skolen til når man er klar for bestilling.  

Det vil ikke bli satt ut traller, så alle må ta ansvar for å rydde klasserom.  

Vi undersøker nærmere det som er meldt inn mht. lys på toalettene i 4. etasje. 

 

Når det gjelder saker knyttet til kantina jobbes det med løsninger for å få på plass VIPPS-betaling. Vi 

ser også på om det er mulig å få til en type klippekort-ordninger. Det er fint at det er fortsatt dialog 

rundt tilbudet av mat (f.eks. innspill om suppe). Vi tilrettelegger for en fast tacodag. På grunn av 

prisstigning kan vi ikke redusere prisen på varene.  

Kommentarer:  

Skriv her 

 

Sak 4/2022-23 Spørsmål fra klassene om gratis bind/tamponger 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Hønefoss vgs. er med i en forsøksordning i Viken med gratis bind/tamponger. Elever her på skolen 

etterspør en tilsvarende ordning. Rektor forklarte at det er noen få skoler som har denne ordningen 

inneværende skoleår, og Ringerike vgs. søkte ikke om å være med i forsøksordningen.  

Hva ble bestemt: 

Vi legger til rette for at man kan hente i ekspedisjonen hvis man har akutt behov 

Kommentarer:  

Skriv her 

 

Sak 5/2022-23 Informasjon fra elevrådsleder  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Elevrådsleder fortalte om at skolen har fått innvilget støtte fra EO-fondet. Det er planer om å bruke 

disse midlene til å arrangere et ball, kjøpe inn pizza for elevrådet og gjennomføre en bolledag i 

forbindelse med VIP 07.11.22.  

 

Elevrådsleder informerte også om EYP (European Youth Parliament) hvor det skal være 3 

elevdelegater fra Ringerike videregående skole, samt en lærer.  

 

Elevtjenesten synes det er veldig mye bra samarbeid med elever og trakk spesielt frem at det var 

veldig fint at det var så god deltakelse rundt Verdensuka for psykisk helse.  
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Det ble kort tatt opp igjen at det er viktig å bruke rutinene ved lærerklager. Ass. rektor kan gjerne 

komme innom elevrådet og gå gjennom disse (ligger også på skolens nettsider). 

 

Utfordringer knyttet til pc: Viktig å ta det opp med kontaktlærerne sånn at det blir fanget opp.  

Hva ble bestemt: 

Elevrådet følger opp bruken av midlene fra EO-fondet i samarbeid med elevrådskontakt Aud-Hilde 

Gravermoen. 

Kommentarer:  

Det er veldig fint å få saker fra elevrådet på forhånd, som på dagens møte. Da er det lettere å 

forberede svar på det elevene ønsker å ta opp og se på muligheter i forkant. 
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